



聖士提反書院 ST STEPHEN'S COLLEGE

3 March 2023

Dear Parents, Alumni, Students and Friends,

Sponsorship of Concert 2023

In celebration of the 120th Anniversary of SSC and the 85th Anniversary of SSCPS, a rich array of celebration activities are rolling out, and two dates for you to save in your diaries are our Concert 2023 on 1 July and 2 July 2023. The Preparatory School will premiere an original musical *The Globe* while the College will present a student-driven musical production *Lost and Found*.

Contributions from parents, alumni and friends for the previous concerts went a long way to supporting our cause and making both the musical and the concert a great success. Without your valuable support, we could not have provided the opportunities for our students to perform in so many musicals (2008: *Joseph & Amazing Technicolor Dreamcoat*; 2011: *The Puppets & High School Musical*; 2013: *Back to School & Grease*; 2016: *The Door to Happiness & Out of Place*; 2019: *The Oasis & Porcelain Dolls*). In each concert, over three hundred students had the opportunity to perform on stage and more than a hundred students worked as helpers backstage; it was an absolutely unforgettable highlight of their life at St Stephen's. We look forward to an even greater success in this special year.

The concert will be held at the Grand Theatre, Xiqu Centre. The details of the performances are as follows:

(1) Date: 1 July 2023 (Saturday)

Time: 7:15 pm

Details: Performances by SSC and SSCPS students, the College and Alumni Symphonic Band,

the College Chinese Orchestra, and Friends of SSCPS choir

(2) Date: 2 July 2023 (Sunday)

Time: 7:15 pm

Details: Performances by SSC and SSCPS students, the College String Chamber, the College Choir,

and the Alumni Choir

You can provide support in the following ways:

- Be a sponsor of Concert 2023 through a monetary donation
- Place an advertisement or compliment in the concert programme booklet
- Provide in-kind donations

Your support is vital for the success of the concert. Enclosed is more information about this exciting event and details of how you can help. Please do not hesitate to contact our Advertisement & Sponsorship Team, Mr Corwin Kan and Mr Chan Kwok Pui at 2813 0360 or send an email to sschk@ssc.edu.hk for further enquiries.

Thank you for your generous support. Your partnership is pivotal to the success of this year's historic production.

Yours sincerely,

Ms Carol Yang Principal









聖士提反書院 ST STEPHEN'S COLLEGE

2023 音樂會募助信

敬啟者:

今年是本校創校 120 周年暨附屬小學 85 周年紀念。多姿多彩的慶祝活動紛沓而來,其中一個值得關注,不容錯過的年度盛事便是由聖士提反書院及聖士提反書院附屬小學攜手協作,將於 7 月 1 及 2 日舉行的「2023 音樂會」。稟承以往音樂會的成功經驗,本年小學原創音樂劇名為《The Globe》,而中學音樂劇《Lost and Found》的劇本編製亦再次由學生原創及作曲填詞。

在過去的三十年裏,全賴家長及校友們的無私支持,使我校的一眾學生能盡情發揮所長,為大家呈獻多次精彩的音樂會表演,當中包括 2008 年的《約瑟的神奇彩衣》、2011 年的《小木偶》和《歌舞青春》、2013 年的《回到校園時》和《油脂》、2016 年的《快樂之門》和《走出空間》以及 2019 年的《綠洲之旅》和《陶瓷玩偶》。歷屆音樂會均締造超過三百位學生參與舞台演出的機會,同時亦有一百多名學生協助幕後的各項工作,這絕對是聖士提反生活中一次難忘而寶貴的體驗。繼往開來,我們更熱切期待今年度的音樂會能取得豐碩的成果,為大家獻上無比精彩的演出。

音樂會將在戲曲中心大劇院舉行。是次演出詳情如下:

(1) 日期: 二零二三年七月一日 (星期六)

時間: 晚上七時十五分

演出: 聖士提反書院及聖士提反書院附屬小學學生、書院及舊生管樂團、書院中樂團及

聖士提反書院附屬小學之友合唱團

(2) 日期: 二零二三年七月二日(星期日)

時間: 晚上七時十五分

演出: 聖十提反書院及聖十提反書院附屬小學學牛、中學部弦樂室樂團、書院合唱團及

舊生合唱團

閣下可循下列方式對音樂會作出資助:

- 直接捐款以贊助「2023 音樂會」
- 在音樂會場刊刊登廣告或致謝
- 物資捐贈

我們熱切期待您的支持!如欲索取更詳盡資料或查詢贊助的相關信息,請致電 28130360 或發送電子郵件至 sschk@ssc.edu.hk,與我校的廣告及贊助負責團隊鄞學研老師或陳國培老師聯絡。

「2023 音樂會」,師生舊友同心滙! 感謝您對本校活動的慷慨支持,年度盛事,歷史時刻,全賴有您的參與!

此致

學生家長及校友

校長 楊清 謹啟

二零二三年三月三日 22/23 - 363/YCC

